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بیش از 95 درصد مواد نسوز فولاد 
مباركه بومی سازی و از داخل كشور 

تأمین می شود
اصفهان- لیلا قاسمی: مدیر مرکز تعمیرات نسوز فولاد 
مبارکه از تامین و بومی ســازی بیش از ۹۵ درصد مواد 
نسوز این شرکت در داخل کشور خبر داد و گفت: برای 
تأمین صددرصدی مواد نســوز فولاد مبارکه با همکاری 
دانشگاه ها و شرکت های دانش بنیان برنامه هایی تعریف و 
در دست اقدام است.غلامرضاکمالی، مدیر مرکز تعمیرات 
نســوز فولاد مبارکه گفت:  با تلاش همکاران در واحد 
نســوز و ناحیه فولادســازی، در مهرماه رکورد جدیدی 
برای مصرف نسوز در فولاد مبارکه ثبت شد، یعنی رکورد 
۵.۹2 کیلوگرم در تن مذاب. این رکورد آبان ماه هم ادامه 
پیدا کرد و توانستیم به عدد ۵.۹6 کیلوگرم در تن مذاب 
)کمتر از 6 کیلوگرم( دست پیدا کنیم که رکورد بسیار 
ارزشمندی برای فولاد مبارکه است. وی افزود: با توجه به 
میزان رکورد مصرف حاصل شده که عددی چالشی است، 
باز هم با تلاش فراوان برای بهبود کیفیت مواد نســوز، 
اجرای مناســب و نیز بهره بــرداری صحیح از تجهیزات 
نسوزکاری شده، این روند با سرعت کمتر، ولی همچنان 
رو به پیشــرفت، آن هم با استفاده از مواد ساخت داخل 
ادامه پیدا خواهد کرد.وی یاد آور شــد: فولاد مبارکه در 
حوزه نسوز موفقیت های بسیار چشم گیری داشته است، 
زیرا زمانی مصرف نســوز فولاد مبارکه حدود 23 تا 24 
کیلوگرم در تن بود، اما با تلاش مدیران و کارکنان طی 
این ســال ها در مرکز نسوز و همکاری تأمین کنندگان و 
پیمانکاران، این عدد اکنون نزدیک به 6 کیلوگرم در تن 

رسیده است. 

حمایت شركت نفت ستاره خلیج 
فارس از ساكنان مناطق كم برخوردار 

هرمزگان
 مدیرعامل شــرکت نفت ستاره خلیج فارس از خرید و 
اهدای 80 دســتگاه یخچال ســاخت داخل به ساکنان 
مناطق محروم شرق هرمزگان خبر داد.به گزارش روابط 
عمومی و بین الملل شــرکت نفت ستاره خلیج فارس، 
علیرضا جعفرپور گفت: شرکت نفت ستاره خلیج فارس 
همواره هم راســتا با وظیفه اصلی خود که تأمین امنیت 
سبد سوخت کشور است، ایفای مسئولیت های اجتماعی 
و حمایت از جوامع محلی را در راستای نیل به توسعه ی 
پایدار مد نظر داشته اســت.وی ادامه داد: در این راستا 
شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس خرید و اهدای 80 
دستگاه یخچال ساخت داخل به ساکنان مناطق محروم 
شرق هرمزگان را با همکاری کمیته امداد امام خمینی 
)ره( اجرایی کرد.جعفرپور ابراز کرد: چشــم انداز شرکت 
نفت ســتاره خلیج فارس در کنار تولیــد پایدار، تأمین 
مواد اولیــه تولیدکنندگان داخلی، صادرات مســتمر، 
اشــتغال زایی برای جوانان و ســودآوری، توجه ویژه به 
حوزه مسئولیت های اجتماعی و خدمات رسانی به مردم 
مناطق محروم اســت.وی در پایان گفت: شرکت نفت 
ستاره خلیج فارس ســعی دارد در راستای ارتقای سطح 
زندگی جوامع محلی گام بردارد و امیدواریم این اقدامات 
به افزایش رضایت عمومی، بالا رفتن سرمایه اجتماعي و 
سرعت بخشي و کیفی سازی خدمات ارائه  شده به مردم 

دریادل هرمزگان بیانجامد.

خبر

ترابری فولاد مباركه به عنوان ترابری 
نمونه استان اصفهان انتخاب شد

اصفهان – لیلا قاســمی: واحد ترابری شــرکت فولاد 
مبارکــه در همایــش پلیس یاران و بررســی موانع و 
چالش های ســرویس های مسافربری، به عنوان ترابری 
نمونه اســتان اصفهان انتخاب شــد و از سوی رئیس 
پلیس راه کشــور مورد تجلیل و قدردانی قرار گرفت.

ســردار حســن مؤمنی، رئیس پلیس راه کشــور روز 
سه شنبه 2۹ آذرماه در این همایش با اشاره به سخنان 
مقام معظم رهبری درباره اهمیت کاهش تصادفات در 
کشور گفت: در حوزه تصادفات 33 دستگاه و سازمان 
مسئول هستند که دراین بین 8 دستگاه نقش مهم تری 
ایفا می کنند که یکی از آنها، پلیس راه اســت؛ لذا اگر 
همه این سازمان ها و دستگاه ها هماهنگی و هم افزایی 
نداشته باشند، نمی توان شاهد کاهش آمار تصادفات و 
جان باختگان باشیم.مؤمنی بیان کرد: در استان اصفهان 
هماهنگی و هم افزایی خوبی بین مدیران، مسئولان و 
کارکنان دســتگاه های متولی است؛ اما این هماهنگی 
باید بیشتر و بهتر شــود.رئیس پلیس راه کشور افزود: 
حدود 6درصــد جان باختگان تصادفات کل کشــور 
مربوط به استان اصفهان است.وی گفت: حدود ۷درصد 
تصادفات در معابر برون شــهری اســتان کاهش یافته 
است؛ اما باتوجه به سخنان مقام معظم رهبری که باید 
تصادف به حداقل برسد، این آمار رضایت بخش نیست.

مؤمنی خاطرنشان کرد: در چند ماه باقی مانده از سال و 
باتوجه به آغاز طرح زمستانه پلیس راه کشور باید همت 
ویژه ای صورت گیرد تا همین روند کاهشــی را حفظ 

کنیم و بلکه کاهش بیشتری داشته باشیم

آغاز واكسیناسیون تكمیلی جمعیت 
پناهندگان و مهاجرین خارجی البرز

واکسیناســیون تکمیلی وبیماریابی ســل در جمعیت 
پناهندگان و مهاجرین خارجی در استان البرز از 10 دی 
ماه آغاز می شــود. دکتر زهرا فشی معاون فنی معاونت 
بهداشت دانشگاه علوم پزشــکی البرز با اعلام این خبر 
افزود: پیرو برنامه ابلاغی از سوی معاونت بهداشت وزارت 
بهداشــت در هفته پایانی آذر ماه با برگزاری جلســات 
هماهنگی درون بخشــی، برنامه ریــزی جهت اقدامات 
اجرایی برنامه واکسیناسیون تکمیلی وبیماریابی سل در 
جمعیت پناهندگان و مهاجرین خارجی در استان البرز، 
انجام شــد.معاون فنی معاونت بهداشت دانشگاه علوم 
پزشکی البرز افزود: این برنامه به دلیل وضعیت نامطلوب 
واکسیناسیون در کشورهای مجاور و افزایش موارد ابتلا 
به بیماری های سرخک و سل در کشورهای همسایه در 
دســتور کار 2۷ دانشگاه علوم پزشکی کشور قرار گرفته 
است که از 10 دی ماه آغاز می شود.وی هدف این برنامه 
را افزایش آگاهی و رفتار بهداشــتی در اتباع غیرایرانی، 
تقویت ارتباط اتباع غیر ایرانی با مراکز بهداشتی درمانی 
استان، ارتقای پوشــش واکسیناسیون در کودکان غیر 
ایرانی زیر 1۵ سال، انجام واکسیناسیون تکمیلی با قطره 
خوراکی فلج اطفال و واکسن تزریقی سرخک و سرخجه 
کودکان زیر 1۵ سال، تجویز یک دوز ویتامینA تکمیلی 
و بیماریابی، غربالگری سل در افراد بالای 12 سال اتباع 
غیر ایرانی و توصیه به دریافت واکسن کووید 1۹ در گروه 

سنی بالای ۵0 سال دانست.

خبر

 اســتاندار سیستان و بلوچستان با تاکید بر 
اینکه درآمدهای اســتان مانند بازارچه های 
مرزی باید در خود اســتان هزینه شــود، 
گفت: آینده سیســتان و بلوچستان بسیار 

روشن است.
محمد کرمی در نشســت شــورای اداری 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی سیستان و 
بلوچستان با اشاره به ظرفیت کم نظیر بندر 
چابهار اظهار داشت: سیستان و بلوچستان 
ظرفیت های فــراوان و بی نظیری دارد که 
با تکیه بر آنها می توانیم پیشرفت کشور را 
رقم بزنیم.وی با اشاره به اینکه باید فرصت 
خدمت را قــدر بدانیــم و در این مدت به 
بهترین نحو تــلاش کنیم، افزود: کاری که 
توسط نیروهای این سازمان انجام می شود 

بسیار مهم و حائز اهمیت است.
اســتاندار سیستان و بلوچســتان با تاکید 
بر اهمیت نــوآوری و خلاقیــت ادامه داد: 
کارکنان ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 
باید با طــرح هایی که ارائه می دهند، نگاه 

های مرکز را به استان تغییر دهند.
کرمــی با تاکید بر اینکه ایجاد زیرســاخت 
ضرورتــی اجتنــاب ناپذیــر بــرای جذب 
ســرمایه گذار است، تصریح کرد: گروه های 
جهادی باید ساماندهی شوند چرا که افراد 
توانمندی در این گروه ها فعال اند که باید 

بر حسب نیاز سامان پیدا کنند.
استاندار سیســتان و بلوچســتان با اشاره 

به وضعیت اســتان اظهار کرد: سیستان و 
بلوچستان سرشار از ظرفیت و قابلیت بوده، 
اما از نظر زیرســاختی وضعیت نامطلوبی را 
در این اســتان شاهد هســتیم، به گونه ای 
که در برخی شاخص ها با میانگین کشوری 
فاصله دارد که از بین بردن آن نیازمند عزم 
ملی است.کرمی افزود: درآمدهای سیستان 
و بلوچستان باید در خود استان هزینه شود 
که طرح رزاق نمونه ای از اقدام هایی است 
که هم می تواند جلوی قاچاق ســوخت را 
بگیرد و هــم برای مردم بومــی درآمد به 

همراه داشــته باشــد.وی گفت: سیستان و 
بلوچســتان در بخش معدن، کشــاورزی، 
اقتصاد دریایی و ... پتانسیل زیادی دارد که 

باید ویژه به آن توجه شود.
ایــن مقام مســئول با بیان ایــن که آینده 
کشــور ما در منطقه چابهار اســت، ادامه 
داد: با مبادلات اقتصادی که به واســطه راه 
اندازی راه آهن چابهار  زاهدان  سرخس که 
به کشورهایی همچون چین متصل خواهد 

شد، تحول را به همراه می آورد.
وی بــا تاکید بر اهمیت بازارچه های مرزی 

و تســریع در رشد آن اظهار کرد: استان در 
حوزه مبادلات مرزی و صنایع بســته بندی 
نیــز ظرفیت زیادی دارد کــه باید موضوع 
بودجــه این خطــه را با جدیــت از مرکز 

پیگیری و مشکلات را رفع کنیم.
کرمی گفت: دولت در ادامه باید نســبت به 
توسعه زیرساخت ها اقدام کرد که این مهم 
حضور ســرمایه گذاران را به همراه خواهد 
داشــت.مقام عالی دولت با اشاره به اهمیت 
آموزش و پرورش بیان کرد: موضوع عدالت 
آموزشــی اهمیت زیادی دارد که در همین 
راســتا پیگیر رفع مشــکل کمبود معلم در 

استان هستیم.
وی بــا بیان این که دشــمن از همه ابزار و 
امکانــات بر علیه ملت ایران اســتفاده می 
کند، افزود: ذهن دانش آموزان به واســطه 
آنچه در فضای مجازی منتشــر می شــود، 
اشــغال شــده اســت که باید با هوشیاری 

شرایط را مدیریت کرد.
استاندار گفت: باید در میدان باشیم، محکم 
پای کار بایســتیم و با تغییر در سیستان و 
بلوچستان، آینده خوبی را برای این استان 
ترسیم کنیم، در همین راستا می توانیم از 

ظرفیت کشورهای همسایه استفاده کنیم.
وی اضافه کرد: آنچه ما انتظار داریم تلاش 
مضاعف و نوآوری اســت کــه یقین دارم با 
وجود نیروهای جوان و سرشــار از قابلیت 

می توان شاهد توسعه در این خطه بود.

استاندار:سیستانوبلوچستاندربرخیشاخصها
بامیانگینکشوریفاصلهدارد

 مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز گفت: صنعتگران و 
مدیران کارخانه ها لیست مشکلاتی که راهکار قانونی برای 
رفع آنها وجود دارد را به برای پیگیری و کمک به رفع آنها، 

اعلام کنند. 
ســعید مصفا با حضور در ســه واحد تولیدی منطقه ویژه 
اقتصادی شــیراز، دیدار چهره به چهره و بازدید میدانی از 
واحدهای مســتقر در منطقه ویژه اقتصادی را از مهمترین 
اولویت ها ذکر و اضافه کرد: واحدهای تولیدی و مجموعه های 
مســتقر در منطقه ویژه به عنوان افــرادی که چرخ اقتصاد 
کشــور را به حرکت در می آورند باوجود مشکلات میدان را 
خالی نکرده و همچنان به فعالیت خود ادامه می دهند و این 
مهم ترین دلیلی اســت که باید ارج نهاده و زمینه های رفع 

موانع فعالیت و تسریع امور آنان مهیا شود..
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز همچنین با اشاره 
به اینکه این مجموعه در راســتای رونق اشتغال، اقتصاد و 
تســهیل امور صنعتگران تمام قد در کنار فعالان اقتصادی 
قــرار دارد، افزود: قطعا رفع موانع تولید کنندگان به صورت 
قانونــی علاوه بر محرک اقتصاد باعــث ایجاد امید و انگیزه 

میان صنعتگران خواهد شد..
مصفا، احصاء مشــکلات و راهکارهای رفــع آنها، پیگیری 
مســائل مرتبط با فعالان صنعتی و تولیــدی و رفع موانع 
شناســایی شــده را از اولویت ها ذکر و اضافه کرد: معتقدم 
که تولیدکنندگان و صنعتگــران به عنوان خط مقدم تمام 

حوزه ها می توانند تاثیر بسزایی در شکوفایی، توسعه و رونق 
کشور داشته باشند.

او همچنین با بیــان اینکه قطعا اقدامات لازم برای برطرف 
کردن خواسته و نیازهای صنعتگران از اولویت های مجموعه 
منطقه ویژه به شمار می رود، عنوان کرد: احساس امنیت در 
وجود ســرمایه گذاران و مدیران صنایع باعث افزایش بهره 

وری مناسب و رونق در تمام بخش ها می شود.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز صنعتگران و مدیران 
کارخانه ها مســتقر در منطقه ویژه اقتصادی تقاضا کرد که 
مشــکلات و موانع برســر راه تولید، به ویژه موضوعاتی که 
دارای راهکار قانونی ســت را لیســت کرده و برای پیگیری 

منعکس کنند.
مصفا برگزاری جلسات رودر رو با صنعتگران و تولیدکنندگان 
را بســیار اثرگذار دانســت و ضمن بیان اینکــه قطعا نگاه 
توسعه ای و کنار هم بودن سرمایه گذاران و مسئولان باعث 
رشد خواهد شد، خاطرنشــان کرد: جلوگیری از بیکاری و 
تعدیل حتی یک نیروی انســانی، تاثیــرات زیادی در تمام 

ابعاد اجتماعی و اقتصادی دارد. 

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی شیراز:

صنعتگران مشکلات منطقه ویژه اقتصادی شیراز را اعلام کنند


